東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 077/24-25 「青少年情緒抗逆力」支援計劃

敬啟者:

本校將於 2024/2025 學年安排全體中一級學生參與一項由東華三院何玉清教育心理服務中心推行的「青少年情緒抗逆力」支援計劃。目的是透過問卷了解學生的抗逆力和情緒健康狀況,並透過多元活動促進青少年有效適應校園生活及應對升中挑戰。冀望 貴家長能同意 貴子女參與是次問卷調查。

請於十二月十二日(星期四)或之前簽妥電子通告回條,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與學校輔導主任呂君豪老師或學校社工呂羲浚先生聯絡。

此致 貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



二零二四年十二月六日

	東華三院馬振玉紀念中學 活動通告 077/24-25	班號:
	「青少年情緒抗逆力」支援計劃	
敬覆者:		
本人為 班學生	之家長,已知	悉上述通告之內容,並
□ 同意敝子弟參加上述活動□ 不同意敝子弟參加上述	勘。 舌動,隨函附上家長信以茲證明。	

此覆 東華三院馬振玉紀念中學

> 家長簽署:______ 家長姓名:_____

家長聯絡電話:_____

學生聯絡電話:_____

二零二四年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College Activity Circular 077/24-25 "Emotional Resilience for Teens" Programme

6th December 2024

Dear Parents

In order to help the S1 students adjust to the new curriculum and learning environment of secondary school setting, the school has participated in the "Emotional Resilience for Teens" Programme organised by TWGHs Ho Yuk Ching Educational Psychology Service Centre. The purpose is to understand students' resilience and mental health through survey, thus to assist students to adapt to the new school life and cope with challenges in secondary school through diverse activities.

Please return the signed e-reply slip by 12th December 2024 (Thursday). Please feel free to contact the School Guidance Master Mr. Lui Kwan Ho or the School Social Worker Mr. Lui Hei Tsun on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.